

ESCP Business School, Campus Berlin is a state-recognised academic institution in Germany and ranks among the foremost business schools in Europe. For the Marketing & Communications department we are looking for a:

(Junior) Marketing Manager (all genders) full-time | initially limited to 1 year | located in Berlin

As a (Junior) Marketing Manager, your tasks will be to:

- Plan, coordinate, and monitor a diverse range of marketing and communications activities for the Bachelor's and Master's programmes in Management
- Act as our liaison with digital marketing agencies for the conception, implementation, and monitoring of online marketing campaigns (PPC and PSA) and the design of corresponding creative assets
- Closely collaborate with the sales team and colleagues from other European campuses to generate leads

Your profile

- Completed university degree, preferably in business administration/marketing
- Proven (initial) professional experience in the field of marketing and communications
- Knowledge of or exposure to performance marketing platforms and topics
- Confident German and business fluent English skills
- Excellent interpersonal and communication skills, intercultural sensitivity
- Creative, independent, solution- and goal-oriented way of working

What you can look forward to with us

- An exciting and challenging role in an intercultural and international environment
- Plenty of agency to develop ideas and experiment
- Numerous benefits such as flexible working hours, opportunities for mobile working, 30 days' holiday, team and company events and an allowance for a Germany ticket.
- Opportunity for personal and professional development as well as a range of language courses and company health management programmes.

Are you interested?

We look forward to receiving your detailed application documents (cover letter, CV and references). Please send these by e-mail (in **one** PDF document), stating your salary expectations and your earliest possible starting date, **by 20 September 2024**, to:

ESCP Business School, Campus Berlin

Jessica Thater - Head of Marketing and Communications

Heubnerweg 8-10, 14059 Berlin

E-Mail: jthater@escp.eu | <https://www.escp.eu/berlin>

About ESCP Business School: ESCP Business School is an international business school with campuses in 6 major European cities. Founded in 1819, ESCP is the first business school in the world. To this day, ESCP regularly occupies top positions in the rankings of the Financial Times. The academic focus of ESCP Berlin is on entrepreneurship, sustainability and digitalization.

Die **ESCP Business School, Campus Berlin** ist eine in Deutschland staatlich anerkannte wissenschaftliche Hochschule und zählt zu den führenden Business Schools in Europa. Für die Abteilung Marketing & Kommunikation suchen wir ab **sofort** eine*n:

(Junior) Marketing Manager (m/w/d) **in Vollzeit | vorerst befristet für 1 Jahr | am Standort Berlin**

Als (Junior) Marketing Manager wirst du folgende Aufgaben haben:

- Planung, Koordination und Kontrolle diverser Marketing- und Kommunikationsaktivitäten für das Bachelor- und Master-Programm in Management
- Zusammenarbeit mit Agenturen für digitales Marketing bei der Konzeption, Umsetzung und Überwachung von Online-Marketing-Kampagnen (PPC und PSA) sowie bei der Gestaltung der entsprechenden Werbemittel
- Enge Zusammenarbeit mit dem Vertriebsteam und den Kollegen der anderen europäischen Standorte zur Generierung von Leads

Dein Profil

- Abgeschlossenes Hochschulstudium, vorzugsweise in Betriebswirtschaft/Marketing
- Nachgewiesene (erste) Berufserfahrung in den Bereichen Marketing und Kommunikation
- Kenntnisse oder Erfahrungen mit Performance-Marketing-Plattformen und -Themen
- Sichere Deutsch- und verhandlungssichere Englischkenntnisse
- Ausgezeichnete zwischenmenschliche und kommunikative Fähigkeiten, interkulturelle Sensibilität
- Kreative, selbständige, lösungs- und zielorientierte Arbeitsweise

Darauf kannst Du dich bei uns freuen

- Eine spannende und herausfordernde Aufgabe in einem interkulturellen und internationalen Umfeld
- Viel Raum für eigene Ideen
- Zahlreiche Vorteile wie flexible Arbeitszeiten, Möglichkeiten zum mobilen Arbeiten, 30 Tage Urlaub, Team- und Firmenveranstaltungen und ein Zuschuss zum Deutschlandticket.
- Möglichkeit zur persönlichen und beruflichen Weiterentwicklung sowie eine Reihe von Sprachkursen und Programmen zum betrieblichen Gesundheitsmanagement.

Interessiert?

Wir freuen uns auf Deine ausführlichen Bewerbungsunterlagen (Anschreiben, Lebenslauf und Zeugnisse). Bitte sende diese per E-Mail (in **einem** PDF-Dokument) unter Angabe Deiner Gehaltsvorstellungen und Deines frühestmöglichen Eintrittstermins bis **20. September 2024**, an:

ESCP Business School, Campus Berlin

Jessica Thater – Head of Marketing and Communications

Heubnerweg 8-10, 14059 Berlin

E-Mail: jthater@escp.eu | <https://www.escp.eu/berlin>

Über die ESCP Business School: Die ESCP Business School ist eine internationale Wirtschaftshochschule mit Standorten in 6 europäischen Metropolen. Gegründet in 1819 ist die ESCP die erste Business School weltweit. Bis heute belegt die ESCP regelmäßig Spitzenplatzierungen in den Rankings der Financial Times. Akademische Schwerpunkte der ESCP Berlin sind die Themen Entrepreneurship, Nachhaltigkeit und Digitalisierung.

www.escp.eu/vacancies-Berlin